



8 天西安河南云台山



Super Travels Pte Ltd

133 New Bridge Road, #03-01/02 Chinatown Point, Singapore 059413 Call us: 6392 3688 / 6392 3392. Email: apc@super-travels.com









行程要点

全程无购物

- ❖ 焦作
- . 云台山风景区
- ❖ 洛阳
- . 龙门石窟
- . 洛邑丽景门+老城十字街
- . 天堂明堂
- ❖ 登封
- . 少林寺、塔林
- . 少林功夫表演
- ❖ 开封
- . 清明上河园、包公祠、
- . 开封夜市
- ❖ 三门峡
- . 陕州地坑院

❖ 西安

- . 明城墙、大雁塔北广场
- . 永兴坊文化美食街(含掉碗酒)
- . 钟鼓楼广场、回民街

4 月份牡丹花会期间:赠送景点【牡丹园】



风味美食

云台风味、素斋风味 半水席风味、包子风味 三秦套餐、贵妃宴



住宿

西安: 大兴智选假日酒店或同级 4* 洛阳: 吾朵丽呈酒店或同级 4* 开封: 智选假日或同级 4*

焦作:万达锦华或同级 4* 三门峡:维也纳国际酒店同级 4*

₩ 必须自费项目

夜游大唐不夜城+驼铃传奇演出+龙门石 窟电瓶车+永兴坊(含掉碗酒) =RMB 600 元/人



第一天: 新加坡十西安

今天齐集樟宜机场乘飞机飞往西安, 古称长安, 抵达后接机, 入住酒店。

第二天: 西安 (早/午/晚餐)

明城墙:中国现存规模最大、保存最完整的古代城垣

水兴坊文化美食街(含掉碗酒):打卡外宾来 西安必走之处. 是当地政府部门打造的西安旅 行名片之一,整個街区佔地不算大,確是唐 代一百零八坊之一

大雁塔北广场,在这个亚洲最大的喷泉广场上,您可欣赏到神奇的音乐彩色喷泉,领略大唐古都的神韵。

大悦城商场, 夜游大唐不夜城 (自费) 整体 风格仿唐文化建筑, 汇集了创意表演, 歌手驻 唱等, 展现了盛唐文化

第三天: 西安→洛阳(约4H) (早/午餐/-) 龙门石窟(自费含电瓶车),龙门石窟与敦煌 的莫高窟、大同的云冈石窟并称为中国三大石 窟。石窟始凿 于北魏孝文帝时,历经 400 余 年才建成,迄今已有 1500 年的历史,于 2002 年被评世界文化遗产。

洛邑丽景门+老城十字街,当穿过厚重的丽景门的那一刻,顺着西大街一眼望去,我们看到了一个洛阳人魂牵梦绕的洛阳老城,丽景门最早始于隋代,盛时城墙高四丈,都城有三千余肆、四百余店。今日的丽景门,由城门楼、瓮城、箭楼、城墙和护城河等部分组成,是古都第一门。晚餐自理:品尝美食

第四天: 洛阳→登封 (1.5H) →开封 (2.5H) (早/午/晚餐)

少林寺(含电瓶车),少林寺不仅是禅宗的发祥地,还是中国功夫的发祥地,有"禅宗祖庭,功夫圣地"之称,被誉为"天下第一名刹"塔林,少林寺塔林是中国佛教道场中现存规模最大、数量最多的塔群,世界上最大电损大数量最多的塔群,世界上最大大教量最多的塔群,世界大大表演,是中国首批 AAAAA 级旅游,画家接所上河园,是中国首批 AAAAA 级龙炭景区和中国非物质文化遗产展演基地,它是蓝本和中国非物质实画作《清明上河图》为蓝本,父帝等达法式》为建设标准,以宋朝市井文化、民俗风情、皇家园林和古代娱乐为题材,以游客参与体验为特点的文化主题公园。

开封夜市,开封小吃历经千年、闻名遐迩、 长盛不衰

第五天: 开封→焦作 (2.5H) (早/午/晚餐) 包公祠, 是后人为纪念北宋名臣包拯而建的 一座祠堂.

云台山景区(含环保车), 云台山满山覆盖的原始生林, 深邃幽静的沟谷溪潭, 千姿百态的飞瀑流泉, 如诗如画的奇峰异石, 形成了云台山独特完美的自然景观。 红石峡,被风景园林专家称赞为"自然山水精品长廊",又名温盘峪。 红石峡被称为华夏第一峡。

第六天: 焦作→洛阳 (2.5H) →三门峡 (2.5H) (早/午/晚餐)

天堂明堂,是唐、武周神都洛阳的地标性建筑,高达 98 米,是世界历史上体量最大的木质建筑,被誉为"中国古建筑的巅峰之作" 陕州地坑院,作为一种古老而神奇的民居样式,地坑院蕴藏着丰富的文化,是全国乃至世界唯一的地下古民居建筑,被誉为"地平线下古村落,民居史上活化石",是中国特有的四大古民居建筑之一。"见树不见村,进村不见房,入户不见门,闻声不见人"便是它的真实写照。

第七天: 三门峡→西安(3H)(早/午餐/-) 回民街,这里是陕西小吃的汇聚地,也是来西安必去的地方

钟鼓楼广场,西安的地标建筑,也是古代劳动人民的智慧所在.

驼铃传奇演出(自费),这场演出被认为是 西安近年来最受欢迎的亮点之一。这是一部 充满中国古老文化和唐朝历史的"丝绸之路" 历史主题

第八天: 西安→新加坡 (早餐打包)

今天将前往机场搭乘班机 返回温暖的家。 结束此次愉快的旅程。



TOUR HIGHLIGHTS!

** Non-Shopping Tour **

- JIAOZUO
- . Mt. Yuntai

LUOYANG

- . Longmen Grottoes
- . Lijing Gate + Luoyang Old District
- . Mingtang Paradise

DENGFENG

- . ShaoLin Temple
- . Pagoda Forest
- . Shaolin Gongfu Performance

KAIFENG

- . Qingming Riverside Park
- . Memorial Temple of Lord Bao
- . Kaifeng Night Market

SANMENXIA

. Shaanzhou Dikengyuan

XI'AN

- . Xi'an Ancient City Wall
- . Giant Wild Goose Pagoda Square
- . YongXingFang Cultural Food Street
- . Bell Tower and Drum Tower Square
- . Muslim Street
- April Peony flower season: Free enjoy Peony Garden

LOCAL DELICACY

- . Yuntai, Vegetarian, "Semi-Soup Banquet, Steamed Bun Flavors
- . Sanqin Set Meals, Imperial Concubine's Banquet



ACCOMMODATION

Xi'An: Holiday Inn Express or Similar Luoyang: WuDuo LiCheng Hotel or similar KaiFeng: Holiday Inn Express or Similar JiaoZuo: Wanda Jinhua or Similar Sanmenxia: Vienna International Hotel or similar

☞ COMPULSORY TOUR

Night Tour of Datang Everbright
City+Camel Bell Legend
Performance+Longmen Grottes Eco
Car+YongXinFang Cultural Food Street
including "Smashing Bowl of Wine"
=RMB600/Pax



DAY 1: SINGAPORE → XI'AN

Assemble at Changi Airport for your flight to Xi'An.

DAY 2: XI'AN (B/L/D)

【 Xi'an Ancient City Wall 】 one of the most well preserved ancient city wall in China.

【YongXingFang Cultural Food Street (Free "Smashing Bowl of wine")】 A must-visit spot for international visitors to Xi'an. Designated by local authorities as one of the city's premier tourism showcases, this compact neighbourhood authentically recreates one of the famed 108 residential wards from the Tang Dynasty era.

【Giant Wild Goose Pagoda Square 】 In this largest fountain square in Asia, you can enjoy the magical musical colorful fountains and appreciate the charm of the ancient Tang Dynasty capital.

【Joy City】、【Night tour of Datang Everbright City (Compulsory tour)】 The overall style imitates the cultural architecture of the Tang Dynasty, bringing together creative performances, singers, etc., showcasing the prosperous Tang culture

DAY 3: XI'AN →LUOYANG (B/L/-) 【Longmen Grottoes】 (Includes eco car)

Longmen Grottoes, Mogao Grottoes in Dunhuang and Yungang Grottoes in Datong are known as the three major grottoes in China. The grottoes were first carved during the reign of Emperor Xiaowen of the Northern Wei Dynasty and took more than 400 years to complete. So far, they have a history of 1,500 years and were listed as a World Cultural Heritage in 2002.

【Lijing Gate + Luoyang Old District】 When we passed through the heavy Lijing Gate and looked along West Street, we will see the old city of Luoyang. Lijing Gate was first built in the Sui Dynasty. During its heyday, the city wall was four feet high and there were more than three thousand shops and four hundred stores in the capital. Today's Lijing Gate consists of the city gate tower, urn city, arrow tower, city wall and moat, and is the first gate of the ancient capital.

DAY4:LUOYANG→DENGFENG→ KAIFENG (B/L/D)

K Shaolin Temple I (Includes eco car) Shaolin Temple is not only the birthplace of Zen Buddhism, but also the birthplace of Chinese Kung Fu. It is known as the "ancestral home of Zen Buddhism and the holy land of Kung Fu" and is praised as the "first famous temple in the world". The Pagoda Forest, the Pagoda Forest of Shaolin Temple is the largest and most numerous existing pagoda group in Chinese Buddhist temples and the largest ancient pagoda complex in the world. Special arrangements are made to appreciate the wonderful Shaolin Kung Fu performances.

【Qingming Riverside Park】 is one of the first AAAAA-level tourist attractions in China and a performance base for China's intangible cultural heritage. It is based on the realistic painting "Qingming Riverside" by painter Zhang Zeduan, and is built in accordance with the "Construction Methods". It is based on the market culture, folk customs, royal gardens and ancient entertainment of the Song Dynasty, and is a cultural theme park characterized by tourist participation and experience.

[Kaifeng Night Market] Taste the ever popular Kaifeng snacks.

DAY5: KAIFENG→JIAOZUO (B/L/D) 【Memorial Temple of Lord Bao】 It is a

temple built to commemorate Bao Zheng, a famous official in the Northern Song Dynasty.

Mt. Yuntai I (include eco car) The original forests covering the whole mountain, the deep and quiet valleys and streams, the waterfalls and springs in various shapes and forms, and the picturesque peaks and rocks have formed the unique and perfect natural landscape of Yuntai Mountain. The Hongshi Gorge (Red Stone) Hongshi Gorge is praised by landscape experts as the "Natural Landscape Gallery" and is also known as Wenpanyu. Hongshi Gorge is known as the No. 1 Gorge in China.



$\begin{array}{ccc} DAY6:JIAOZUO {\rightarrow} LUOYANG {\rightarrow} \\ SANMENXIA & (B/L/D) \end{array}$

Mingtang Paradise It is a landmark building in Luoyang, the capital of Tang and Wu Zhou. It is 98 meters high and is the largest wooden building in the world's history. It is known as "the pinnacle of Chinese ancient architecture".

【Shaanzhou Dikengyuan】, as an ancient and magical residential style, contains rich culture. It is the only underground ancient residential building in the country and even the world. It is known as "ancient village under the horizon, living fossil in the history of residential buildings" and one of the four unique ancient residential buildings in China.

Day 7: SANMENXIA \rightarrow XI'AN (B/L/-)

Muslim Street This is the gathering place of Shaanxi snacks and a must-visit place in Xi'an.

【 Bell Tower and Drum Tower Square **】** Landmark building of Xi'an is also the wisdom of the ancient people.

【 Camel Bell Legend Performance (Compulsory tour)】 This performance is considered one of the most popular highlights in Xi'an in recent years. It is a "Silk Road" historical theme full of ancient Chinese culture and Tang Dynasty history.

Day8: XI'AN → SINGAPORE (Breakfast Takeaway)

Today, transfer to airport and take our flight back to Singapore.



REMARKS:

1. Purchase of travel insurance is strongly recommended.

2.All itineraries are subject to changes (due to Flight Schedules, Land and Sea Transport, COVID-19 restrictions and other causes of an unpredictable nature) and final confirmation from our overseas land operators. We, as a Travel Agent cannot be held responsible for any changes being made to the itineraries due to any but not limiting to the above-mentioned factors.

3. Tour is conducted in Mandarin unless otherwise stated.

4.Please refer to Chinese itinerary version for more details.

备注

- 1. 在公司无法预测和控制的情况下,行程可能更改
- 2. 航班时间, 行程顺序,餐食和酒店均以最终确认为准。
- 3. 全程中文讲解
- 4. 本公司强烈建议阁下购买个人旅游保险

HAVE A NICE TRIP!!!